
MAGYAR MÉRNÖKI KAMARA 

Építési Tagozat 

 

     EMLÉKEZTETŐ 

    a 2023.12.11-i elnökségi ülésről 

 

Jelen vannak:  

jelen vannak: Csermely Gábor, Dr. Kiss Jenő, Zsigmondi András, Bálint Péter, Tóth Péter, Dr. Kóris 

Kálmán, Wéber László, Böröczffy István, Joó Emese, Frank Angéla.  

Az elnökségi ülést megtisztelte Wagner Ernő MMK elnök. 

Online: Molnár Dénes, Forgács Dávid, Hanczár Emőke, Brassnyó László, Dr. Szabó Éva 

 

 

Az ülésen az alábbi napirend került megvitatásra:  
 

Napirendi pontok: 
1. Feladatcsoportok felelőseinek beszámolója 

Előadók: Felelősök 
 

2. Területi kamarák küldöttállítása 
Előadó: Tóth Péter / Wéber László 
 

3. Az új Állami Építési beruházási törv. vázlatos ismertetése,  
és az ebből levezethető FAP téma javaslat.  

Előadó: Zsigmondi András 
 

4. Tagozati kiegészítés a FAP pályázatokhoz.  
Előadó: Zsigmondi András 
 

5. BIM törzsanyag  
Előadó: Tóth Péter 
 

6. ÉVOSZ konferencia és közgyűlés 
Előadó: Wéber László 
 

7. Egyéb témák 

 
 



ad.1.:  Dr. Kiss Jenő ismertette az Építési Tagozat oktatásainak helyzetét – lényegében befejeződtek 
az idei képzések, de még nincsenek konkrét számok. Kérte az elnökség tagjait, hogy tegyenek 
javaslatot új képzési témákra. Csermely Gábor javasolta, hogy az ME/FMV képzéseket külön 
kéne választani a tervezőktől. 
 

ad.2.:  Wagner Ernő MMK elnök köszöntötte az Építési Tagozat elnökségét. Elmondta, hogy a jövő 

évben a Tagozat létszáma és súlya jelentősen növekszik, várhatóan 11 küldöttje lesz a 

Tagozatnak. Méltatta a Tagozat szerepét a kamarai mesteriskolák szervezése és lebonyolítása 

kapcsán. Az MMK országos feladataiban is számít a Tagozat támogatására, pl. az Ágazati 

Érdekegyeztető Tanács által meghatározott témákban.  

ad.3.: Zsigmondi András rövid vetítettképes előadást tartott az állami beruházási törvényről. Az 

elnökségi tagok kérték a ppt megosztását, és szélesebb körben való ismertetését is.  

ad.4.:  Csermely Gábor előadta, hogy a Bontásos FAP anyagot még nem fogadták el (a kiegészítés a 

közreműködő másik tagozaton múlik), ez januárban várható. Az ME/FMV kerekasztal 

szervezésére kapott keret (és a tervezett rendezvények) csúsztatását kértük, de erre nem 

kaptunk választ. 

 A jövő évi FAP keretre az Építési tagozat az alábbiak szerint pályázik: 

(1) Gyártmánytervek (Csermely Gábor, Répás Balázs), Baranya Vármegyével közösen 

(2) Beruházáslebonyolító tevékenysége. Budapesti Kamarával közösen 

Az 1/2023.12.11. elnökségi határozat: Az Építési tagozat elnöksége (9+4=13 támogató 

szavazattal) úgy döntött, hogy a javasolt két téma 1-1 millió Ft tagozati támogatásban 

részesüljön a pályázat elfogadása esetén.  

ad.5.:  Wéber László röviden beszámolt az ÉVOSZ konferenciáról, a közgyűlésről és a Nívódíjak, 

valamint az Építési Alkotó díjak átadásáról. 

ad.6.:  Tóth Péter tájékoztatást adott új törzsanyag készítéséről BIM témában. A több tagozat 

részére is hasznos képzés 2024 első negyedévében indul.  

ad.7.:  Harkai Balázs e-mailben adott tájékoztatást a FMCS tevékenységéről:   

„- november 24-én a Reneszánsz Kőfaragó Zrt süttői üzemében tettünk látogatást. 

- december 5-én Pécsett a dél-dunántúli régió jövőre tervezett programjairól volt egyeztetés; 

a gyűlések tervezetten februárban indulnak, tavasszal a Köröshegyi völgyhíd látogatásával. 

- december 13-án az elektromos autók parkolóhelyeinek és töltési helyeinek kialakítása 

tárgyban fogunk beszélgetni a MérnökMost YouTube csatornán” 

ad.7.:  A jövő évi elnökségi ülések időpontjai: 

 2024. január 8., február 12., március 11., április 8., május 13., június 10. 

 

Budapest 2023. december 28.  

Emlékeztetőt készítette: Tóth Péter 


